
REFERAT FAU-MØTE 7.NOVEMBER 2019 

Sak 1; Valg 

Valg av FAUleder: Elin Flaget 

Valg av vara for leder: Ingunn Haaverstad 

Valg av referent: Tove Krusedokken 

Valg av rep. SU og SMU: Elin Flaget + Ingunn Haaverstad 

Valg av rep. 17.mai-komitee: Utgår, jmf sak senere i møtet. 

Valg av rep. for uteområdet: her ble ingen navn satt på listen 

 

Sak 1; Orientering om skulens utviklingsområder 

 Fagfornyelsen 2020 

Gol skule og 19 andre skoler i Norge er med på et pilotprosjekt. Det innebærer 

implementering av den nye læreplanen innen en viss tid, og med hyppig veiledning 

fra Høyskolen Vestlandet. 

UDIR har en nettside som forteller mer om dette prosjektet. 

 Inkluderende barnehage- og skolemiljø 

Pulje 4 starter opp i januar. Fokuset er fortsatt; «Trygt og godt skolemiljø».  

 

Sak 2; Info om skolebiblioteket v/ Natalia Viko 

Hyllene som blir brukt til skolebibliotekene rundt om på basene er i veldig dårlig kvalitet. De 

er for høye for elevene på småtrinnet. Og tåler ikke vekten av bøkene på de eldre trinnene.  

Gol kommune har ikke midler til å kjøpe nye. Natalia informerer om muligheten til å søke 

penger hos Sparebankstiftelsen. Vi bør kjøpe hyller som er lavere og med hjul. Det er mulig å 

velge farger som matcher de ulike basene. Natalia kan være med på å lage en plan til 

innkjøpet, men FAU må søke om midlene. Sparebankstiftelsen har frist på nyåret, muligens 

januar. 

Vedtak; 

FAU kontakter Natalia for videre fremdrift i dette.  

 

Sak 3; Skulegudstjeneste før jul 

For at skolen kan gjennomføre gudstjenestene i skoletida bør FAU ha et flertall for dette. Det 

vil alltid være et alternativt opplegg på skolen. Frem til 15 år er det foreldre som ber om at 

eleven skal delta på det alternative opplegget. Etter 15 år er det eleven selv som bestemmer. I 

fjor hadde dette opplegget et tema som handlet om «Jul i andre land». 

Innspill fra en i FAU; 

- Vi må ta dette med klassen før vi kan sitte og ta et slikt valg. 



Vedtak; 

I år blir det slik som før, med gudstjeneste og tilbud om et alternativt opplegg.  

 

Sak 4; Endring av ordensreglement 

Det er en utfordring med at elevers eiendeler blir ødelagt/stjålet. Hovedregelen i forhold til 

dette er at skolen erstatter skaden om det er mistanke eller bevis for at det er skjedd i 

forbindelse med mobbing. Bryter andre elever opp et skap er ikke dette skolens ansvar. 

Tiltak; 

I år er det investert i nye låser på ungdomsstrinnet. Politiet har vært på skolen og snakket med 

ungdommene om hærverk, stjeling osv. 

Innspill fra en i FAU;  

- Politiet bør snakke med barn og foreldre, der det er oppmøteplikt for familiene. Kan ha 

større virkning enn en samtale mellom politi og elever i skoletiden.  

- Lågrinn sitt innlegg for 10.klassinger bør kanskje komme så tidlig som 8.trinn? 

Ellen informerer om forslag til endring i ordensreglementet; «Skulen oppmodar elevane om 

ikkje å ha med seg verdisaker eller klede/utstyr av særleg høg verdi på skulen.» Dette skal opp 

til høring i SU. 

Vedtak;  

FAU er enig om ny presisering av ordensreglementet.  

 

Sak 5; Informasjon om skolemiljøet denne høsten 

Mads forteller om det som foregår i skateparken, knuste vindu i Grisehuset og tagging på 

Samfunnshuset. Det har også vært tilfeller av hærverk i garderobene på GIA. Det er et felles 

ansvar, der foreldre og andre ungdommer må ta ansvar. De som vet noe må si fra.  

Ungdom som blir tatt for dette må inn i konflikrådet sammen med politi. Det har vært satt i 

gang konsekvenser der ungdom må bli med på å rydde opp i sentrum.  

Innspill fra en i FAU; 

- Kan det settes inn mer forebyggende arbeid på mellomtrinnet for å hindre eskalering på 

ungdomstrinnet?  

- Natteravner, hvor er de i høst? Fungerte bra i vårsesongen.  

Vedtak; 

FAU tar det videre med natteravnene. Og vi må ta det opp på foreldremøter igjen. Veldig 

viktig at Natteravn-tilbudet fungerer nå! 

Innspill fra en i FAU; 

- Det har vært en sak i elevrådet der elevene føler de leter etter voksne om noe skjer i utetiden. 

Kanskje 10.klassinger kan ta et friminutt innimellom der de har på seg en vest og rullerer 

rundt på uteområdet og er «leke-vakter».  



Mads forteller om planene for uteområdet. Det ble satt av 500.000kr til oppussing. Kunstgress 

til en ekstra fotballbane. Slakk line til balanse, speil m/sandbox til dans, frisbeekorg og 

diskobane på sikt. Det vil også bli montert buldrevegg.  

Fortsatt er det litt penger igjen. Mads foreslår bedre lys på oversiden av skolen. Om dette blir 

montert er det fortsatt 100.000kr igjen.  

Vedtak; 

Elevrådet skal komme med innspill til hvordan disse pengene skal brukes. En representant fra 

FAU fronter ønskene videre.  

 

Sak 6; 17.mai 

Mads forteller at det er bestemt nye rutiner for planlegging av 17.mai-arrangement. UKL vil 

arrangere dette. Mads tar kontakt med de klassekontaktene som har ansvar på sine trinn.  

4.trinn skal ha leikene på skoleplassen.  

8.trinn har kiosksalget. 

9.trinn deler ut program og brus. 

10.trinn rigger stoler på Tingstugu. 

 

Eventuelt 
1. Forslag fra 6. trinn om at elevene skal kunne velge produkter fritt og ikke bare melk som er 

tilbudet nå. 

Det ble drøftet fordeler og ulemper med dette. Etter avstemming ble det 5 foreldre for og 12 

foreldre mot fritt valg av produkter på skolelyst.  

 

Vedtak; Foreldrekontakter tar det videre på neste foreldremøte. 

2.Fredsreiser. Spørsmål og ønske fra 8. trinns foreldre om Gol skule og kan delta på dette. 

For noen år siden sluttet skolen med disse turene. I år har alle skolene i Hallingdal dette, Gol 

skule er den eneste skolen som ikke drar.  

Beregnet budsjett viser at det vil koste ca.6000kr pr. elev. Pluss lønn til lærerene. Omtrent 

500.000kr pr trinn.  

Vi tok en avstemming på om FAU ønsker å ta tak i dette og prøve å få det i gang igjen. Alle 

ønsket det. 

Vedtak; 

Noen i FAU må skrive et brev til politikerne.  

 


